
Zápis z porady vedení konané dne 31. 10. 2016 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Šrubařová, Rebok, Vičar, Regner, Veselý, Křenek, Dostál, 

Krejčí 

Omluveni: Matyska, Bartošek, Novotná Buršíková 

 

1. Informace od zástupce ředitele 

- M. Veselý informuje o požadavku pana ředitele na názor kolegia k jeho stanovisku 

k dodatečným mzdovým prostředkům pro RMU – po bližším vysvětlení D. Šrubařové 

kolegium souhlasí, že paní kvestorka dostane k dispozici stávající stanovisko pana 

ředitele k dodatečným mzdovým nákladům. 

 

2. Kontrola úkolů  

- Zpráva o Scientific Gateways (webové portály) – A. Křenek informuje, že funguje 

skupina ustavená pro RECETOX, přechází se z pilotního provozu do ostrého. 

- Identity, portál MU – Na portálu MU bude pravděpodobně použit software Shibboleth. 

Centrální autentizační služba vzniká a skládá se z více komponent, jedna z nich bude 

SimpleSAMLPHP. 

 

3. Zprávy od divizních 

- D. Šrubařová informuje o probíhající inventarizaci, zbývá pár pracovišť, žádá o 

součinnost. Dále informuje o domluvě na celkových předběžných částkách pro 

odměny za listopad, které budou poskytnuty divizním po schůzce s Ing. Rexovou do 

konce týdne.  

- D. Šrubařová informuje o termínu konání konference MU k hodnocení pracovníků dne 

14. 12. (zatím očekávána účast pana ředitele a paní tajemnice). 

- K. Malinka se ptá na monitoring činností ÚVT požadovaný z RMU – M. Veselý zjistí 

stav u pana ředitele. 

- K. Malinka žádá o zaslání návrhu nových pozic stáží pro studenty SSME do 30. 11., 

ideálně s nástupem stážistů od ledna 2017. Větší zájem je o dvousemestrální stáže. 

Stáže z minula jsou zde: http://is.muni.cz/do/fi/ssme/ip/prop/2016a/ 

- K. Malinka informuje o zasedání Klubu ředitelů CESNETu –  byly diskutovány 

uzlové smlouvy (na ÚVT ošetřeno). Katalog služeb je v přípravě. Dále byl tématem 

jednání Fond rozvoje CESNETu – vůle ustanovit skupinu zástupců MU a pokračovat 

v této aktivitě (byl zmíněn p. Bartošek a jeho úspěšný projekt). 

- Optimalizace služeb CESNETu – K. Malinka žádá o individuální rozhovory 

s divizními, bude diskutováno po skončení kolegia. 

- J. Kohoutková informuje o potřebě zakoupit nové počítače – Rámcová smlouva není 

ještě uzavřena, ale nákup bude řešen bez odkladu. 

- Agenda stipendií – M. Veselý informuje o své plánované schůzce s paní prorektorkou 

Rozehnalovou, poté bude dále diskutováno na ÚVT. 

http://is.muni.cz/do/fi/ssme/ip/prop/2016a/


- T. Rebok informuje o přijetí nového projektu TA ČR ITOA. Dále informuje, že Cyber 

Czech proběhl bez problémů a vyjádřil poděkování za bezproblémové zajištění akce. 

- Smluvní výzkum s Policií ČR – licenční smlouvy řeší RMU (prorektor Dvořák) – 

momentálně bude zasláno další stanovisko. 

- B. Regner informuje o plánovaném spuštění nového MU webu dnes večer. 

- Reorganizace sítí na CEITECu – A. Křenek informuje o termínu schůzky v pátek 

4. 11.  

- A. Křenek informuje, že v řešení je provoz sálů od ledna (nebude Vít Rusňák) – je 

potřeba dojasnit rozdělení kompetencí. 

- Safe Q – u implementace bankovníků je očekáván podobný průběh jako v případě 

předchozího řešení tisků, jde zejména o organizační problémy (související např. s 

výměnou klíčů za PIN).   

- M. Vičar žádá o bližší informace k ukončování pracovních poměrů do zápisů z jednání 

kolegia – bude diskutováno se závěrem do konce roku. (M. Veselý). 

- O. Dostál informuje o očekávaném výsledku hodnocení projektů Excelentního 

výzkumu OP VVV 10.11. 

- M. Veselý informuje o proběhlé schůzce s prof. Haindlem na Ústavu teorie informace 

a automatizace AV ČR – rýsuje se potenciální spolupráce okolo Magionu, je potřeba 

dořešit některé právní nejasnosti. 

- Rada IT – M. Veselý navrhuje, aby ÚVT na listopadovém jednání Rady IT v pátek 

25. 11. prezentoval řešení univerzitních webů a stav implementace O365. 

 

Zapsala:                                          Schválil: 

Iva Krejčí                             Martin Veselý  

      zástupce ředitele 


